

## أرجيلة ناربيتش

ناربيتش هو أول شيشا هاووس في الأردن يقدم لكم أعجوبة من الأراجيل المختارة والمميزة الزجاجية والستانلس الخاص لتعطي أعلى أنواع تدخين الشيشا بمميزات العرض الخاص الممزوج بالفواكة الطبيعيه والمحتوي على خلطات المعسل المميزة من علامة الفاخر المصنفة خصيصا لكافية ناربيتش .

شيشا ناربيتش تصنع على يد أاهر صانع شيشا في الأردن وهو الشيشا ماستر روحي الجوابرة وتضم اعلى المعايير لتكون أفضل ارجيلة في العالم .

في ناربيتش تستمتع بتدخين أجود أرجيلة بنكهات خاصة

## Narbeach shisha

Narbeach is the first shisha house in Jordan to offer you a marvel of selected and distinctive glass and special stainless steel hookahs to provide the highest quality shisha smoking with the advantages of a special show mixed with natural fruits and containing distinctive molasses mixtures from the Al Fakher brand, specially classified for Narbeach Cafe.

Shisha Narbeach is made by the most skilled shisha maker in Jordan, Shisha Master Rawhi Al-Jawabreh, and includes the highest standards to be the best shisha in the world.

In Narbeach, you can enjoy smoking the finest hookah with special flavours

FOLLOW US !

Instagram



RATE US !











شيشا أراجيل  
الفاجر Alfakher  
6 jd



الشيشه المحبوه في جميع انحاء العالم ونحن هنا لنشارككم هذا الشغف .  
استمتع بشيشه عالية الجودة ومذاق رائع بنكهات الفاجر.

Shisha is loved around the world and we're here to share that passion with you.

Enjoy high quality, great tasting shisha with Al-Fakher's flavors.

Double Apple

تفاحتين

Lemon with Mint

ليمون ونعنع

Grape

عنب

Grape with Mint

عنب و نعنع

Cinnamon with Gum

علكه وقرفه

Grape with Berries

عنب وتوت

Watermelon with Mint

بطيخ ونعنع

Gum with Mint

علكه ونعنع







## Dreams Collection of Alfakher

مجموعة الأحلام من الفاخر

7 jd

AL FAKHER  
— الفاخر —

### Magic Love :

An aromatic mix of passion fruit and melon with a little touch of mint and a strong cooling aftertaste.

مكس من فاكهة الباشن فروت والشمام مع القليل من النعناع والتبريد القوي .

### White Flash:

An exotic mix of fruity and citrusy flavors highlighting pineapple and orange with a pleasant cooling aftertaste.

مكس من نكهات الفواكة والحمضيات (الأناس والبرتقال ) بالإضافة الى التبريد.

### Lucid Dream:

A taste of fresh blueberries mixed with a touch of citrus and mint with a cooling effect.

طعم التوت الممزوج بالحمضيات والنعناع المثلج .









أراجيل Shisha  
النخلة Alnakhlah  
7 jd

Double Apple

تفاحتين

Zaghlol

زغلول



## خلطات أراجيل ناربيتش Narbeach Shisha Mixes

9 jd

### FOUR SEASONS

This delicious blend features a zesty combination of tangy pomelo, grapefruit, and orange, paired with the bright and citrusy notes of lemon. The addition of mint provides a cool and crisp kick that perfectly balances the sour fruits .

### فور سيزونز

تتميز هذه الخلطة الشهية بالمزيج المنعش من البوملي والجريب فروت والبرتقال الحامض، بالإضافة الى نكهات الليمون الحمضي يضيف النعناع لمسة برودة ومنعشة توازن تماما الفواكة الحامضة .

COMING SOON

STAY TUNED





**APPLE STORM**

ابل ستورم (تفاحتين)



10 jd

### BLACK IRIS TOBACCO

Unveil a realm of sensory delight with black iris Hookah Shisha Tobacco. Painstakingly curated, this exquisite tobacco blend melds premium leaves with aromatic infusions, delivering a vibrant burst of flavors and whisper-soft smoke .

#### بلاك آيرس توباكو

اكتشف عالماً من البهجة الحسية مع معسل بلاك توباكو. هذا المزيج الرائع من التبغ، الذي تم تنسيقه بعناية فائقة، يمزج الأوراق الفاخرة مع الحقن العطرية، مما يوفر دفعة نابضة بالحياة من النكهات والدخان .

### APPLE STORM

( apple , licorice )

Experience the thrill of trying a one-of-a-kind two-apple flavor, infused with a hint of licorice in a black tobacco blend. You'll be blown away by the bold and daring taste you've never tasted.

#### أبل ستورم

جرب إثارة نكهة التفاحتين الفريدة من نوعها ، مملوثة بلمسة عرق السوس في مزيج من التبغ الاسود . سوف تندهش من الطعم الجريء الذي لم تتذوقه من قبل .



MISTY  
مبستي



LEMON MAZE

ليمون ميز





10 jd

## LEMON MAZE

(lemon lime )

Experience the punch of Frozen Lemon Lime – a tantalizing blend of bold citrus flavor that will leave your taste buds craving for more!

### ليمون ميز

استمتع بلمسة الحمضيات الجريئة من الليمون المعتاد مع ليمون اخضر – مزيج لذيذ يترك طعماً لا يقاوم!

## MISTY

(ice mint , berries )

Frozen mint meets wild light berries in a daring adventure for your taste buds!

### ميسي

يجتمع النعناع المثلج مع التوت البري في مغامرة جريئة لتجربة فريدة تنعش الحواس !



CANDY CANE  
کلتی کین



CUPID

کیوبید



10 jd

### CANDY CANE

(ice BON BON )

Discover the gumption of ice Bon Bon – a bold candy bursting with flavor! Take a risk and indulge in this daring treat!

### كاندي كين

حلوى البنون بون مع لمسة من البرودة المنعشة – الحلوى الجريئة والملينة بنكهة ذكريات الطفولة .

### CUPID

( Creamy banana )

Velvety fusion of creamy banana in our signature dark leaf black tobacco. Elevate your experience with this indulgent blend of sophistication and sweetness.

### كيوبد

عيش تجربة الموز الكريمي الفاخر في تبغنا الاسود الخاص . ارفع مستوى تجربتك مع مزيج يدمج بين الأناقة والحلاوة.





**SWEET DREAMS**  
سوت دریمز



**HAWAII**

هاوایی



10 jd

### SWEET DREAMS

(grapefruit , orange , lemon , berries )

Experience the bold and exhilarating flavors of citrus in grapefruit, orange, and lemon, with a hint of berries to add a touch of adventure to your sweet dreams!

### سويت دريمز

عيش تجربة نكهات الحمضيات المثيرة في الجريب فروت , البرتقال , والليمون , مع لمسة من التوت لأضافة لمسة من الاثارة لأحلامك !

### HAWAII

( pineapple , mango )

A daring mix of tropical pineapple and juicy mango, delivering an unforgettable tropical taste adventure.

### هاواي

تجربة جريئة مع خليط من الاناناس الاستوائي والمانجو , لرحلة طعم أستوائي لا تنسى .



**AFRICAN QUEEN**

افريكان كوين



10 jd

## African Queen

(grape , berries )

Experience the unparalleled combination of grapes and berries, enhanced by the boldness of molasses, Indulge in the intricate flavors of this exquisite tobacco blend.

## أفريكان كوين

مزيجاً من العنب والتوت , لا مثيل له. لمحبي نكهة العنب , لن تستطيعوا مقاومة الطعم المميز الذي يأخذك لمستوى آخر من التجربة .

## PINK PANTHER

(Grapefruit, Strawberry, Raspberry )

A sweet and sour combination of pink grapefruit and strawberries, flavored with raspberry syrup

## بينك بانثر

مزيج حلو وحامض مكون من الجريب فروت الوردى والفراولة و نكهة شراب التوت.

## CACTUS PEACH

( cactus , peach )

Is a unique balanced mix combines the subtle sweetness of cactus with the juicy tang of peach. Perfect choice If you are looking for something new

## كاكتوس بيتش

نكهة الصبار و الدراق هي مزيج متوازن فريد يجمع بين حلاوة الصبار مع نكهة الدراق اللذيذة. الاختيار الأمثل إذا كنت تبحث عن شيء جديد



## أراجيل مدخنة Smoky shisha 15 jd

We are proud to offer high quality hookahs that are not found in Jordan at all. This type of hookah is presented in the form of a cocktail, served with real fruit instead of the head of the hookah, to live the unparalleled atmosphere of Narbeach.

Because your experience is important to us, we always ensure that these items are available:

- 1.Cloudy puffs
- 2.Strong, distinctive tastes
- 3.Long-lasting shisha performance
- 4.Stronger but smoother hits

نفخر بتقديم أراجيل عالية الجودة بشكل غير مسبوق لها في الأردن على الاطلاق , يتم تقديم هذا النوع من الاراجيل على شكل كوكتيل , تقدم مع فاكهة حقيقية بدل رأس الارجيلة , لتعيش اجواء ناربيتش التي ليس لها مثيل

لان تجربتك تهمننا نحرص دائما على توفر هذه العناصر :

- 1.دخان قوي
2. نكهات اقوى
3. ديمومة اعلى
4. سحبة اقوى لكن اسلس





أراجيل مدخنة فاخرة  
Smoky Premium Shisha  
25 jd

Narbeach invented this hookah to give you a unique experience with trendy choux and edible fruits.

Because your experience is important to us, we always make sure to provide these elements:

- 1.Cloudy puffs
- 2.Strong, distinctive tastes
- 3.Long lasting shisha performance
- 4.Stronger but smoother hits

ابتكار ناربيتش لهذه الارجيلة لنعطيكم تجربة فريدة من نوعها مع الشو التريندي والفواكة القابلة للأكل .

لان تجربتك تهمننا نحرص دائما على توفر هذه العناصر :

- 1.دخان قوي
2. نكهات اقوى
3. ديمومة اعلى
4. سحب اقوى لكن اسلس

نشكر إختياركم  
أرجيلة ناربيتش  
أفضل شيشة هاوس في الأردن

Thanks for Choosing Us  
**Narbeach shisha**  
The best Shisha House in Jordan

FOLLOW US !



RATE US !

